

Questions/Responses #1
Questions/Réponses #1

Request for Proposal 10212437:
Rental and installation of tents and floors

Demande de proposition 10212437:
Location et installation de tentes et de planchers

NB: Questions are provided in the language used by the supplier. Answers are provided in both official languages.

NB: Les questions sont fournies dans la langue utilisée par le fournisseur. Les réponses sont fournies dans les deux langues officielles.

Question #1

Can you please let us know specifically which financial annex is being used by the Evaluation Committee? Will the ranking decision be made using total bidding offer of Annex B (completed by bidder) or Annex E (completed by contract authority)?

Response #1

The Offerors must provide pricing in Annex “B” – Basis of Payment.

The excel spreadsheet, “10212437_appendix E_Calculation of prices for the Financial Evaluation of Offers” has been populated with the estimated (NB not guaranteed) quantities for a sample of products from the Standing Offer.

To determine the relative estimated total costs of each offer, the Standing Offer Authority will insert the Offeror’s prices into the Excel spreadsheet to determine an estimated total cost for the Standing Offer. The ranking of offers will be determined using the results of this calculations.

Réponse #1

Les offrants doivent fournir des prix à l'annexe « B » - Base de paiement.

La feuille de calcul excel « 10212437_annexe e_calcul des prix pour l'évaluation financière des offres » a été remplie avec les quantités estimées (NB non garanties) pour un échantillon de produits de l'offre à commandes.

Pour déterminer les coûts totaux estimatifs relatifs de chaque offre à commandes, le responsable de l'offre à commandes insèrera les prix de l'offrant dans la feuille de calcul Excel afin de déterminer un coût total estimé pour l'offre à commandes. Le classement des offres sera déterminé à partir des résultats de ces calculs.